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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan valósul meg a gyakorlatban a biológiai sokféleség védelme?” címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügy i
miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2008 októberében kiadott, hazánk környezetpolitikai teljesítményét értékel ő OECD jelentés
ajánlásainak fényében, hogyan és mikor kíván lépéseket tenni az Ön által vezetett
Minisztérium annak érdekében, hogy meger ő sítsék a biológiai sokféleség védelmét a
farmgazdaságokban a Natura 2000 hálózat létrehozásával összefüggésben ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Bányai Gábor
FIDESZ Magyar Polgári Szövetség
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